
V Dolních Raškovicích 7. 6. 2019 

 

Zápis z jednání osadního výboru „Raškovice“ 

 

Datum konání: 7. 6. 2019, začátek: 18:00 

Místo konání: soukromý klub  

 

Přítomni: 

Jan Petrus, Michal Bondor, Petr Pitra, Miloš Stejskal, Pavel Heřman 

 

Osadní výbor „Raškovice“ se sešel v kompletním složení 5 členů. Zapisovatelem byl schválen Jan 
Petrus. 

1) Osadní výbor přijal zprávu Jana Petruse o výsledcích jednání zastupitelstva. 

2) Osadní výbor konstatoval, že dosud nebyla provedena reklamovaná oprava lanové pyramidy, 

prosíme o informaci, v jakém stavu je požadavek na opravu. 

3) Osadní výbor požaduje umístění dodatečných odpadkových košů v areálu na Barborce, protože 
stávajících košů je málo a v prostoru se hromadí odpadky 

Zároveň osadní výbor žádá instalaci držáků sáčků na psí exkrementy v prostoru Barborky pro snížení 
množství psích výkalů v prostoru areálu 

4) Osadní výbor žádá o sdělení, kdy bude provedena oprava / výměna kontejneru na papír v H. 

Raškovicích (utržené víko). 

5) Osadní výbor žádá informaci o tom, v jakém stavu je: 

- instalace zastřešeného posezení na náves v D. Raškovicích 

- instalace grilu u přístřešku na návsi v D. Raškovicích (místo nevyhovujícího ohniště blízko cvičebních 
a herních prvků) 

- přesun houpadla (pružina) na návsi v D. Raškovicích do blízkosti lanové pyramidy 

- oprava asfaltového povrchu místních komunikací 
6) Osadní výbor se neshodl na přesunu cvičebních prvků na návsi v D. Raškovicích z prostoru návsi do 
prostoru za kontejnery na tříděný odpad, diskuse bude probíhat na příštím jednání osadního výboru 

7) Osadní výbor žádá o informaci, zda je možné kontejnery na tříděný odpad doplnit kontejnerem na 

kovy a použité oleje 

 

Jednání bylo ukončeno v cca 21 hodin. Termín příštího jednání osadního výboru bude upřesněn e-

mailem v předstihu zaslaném členům osadního výboru na základě předpokladu konání jednání 
zastupitelstva obce Svinčany. 

Jan Petrus, v.r. 


